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Nowa Sól, 23 stycznia 2012 r.

Protokół Nr XVIII/2012
z XVIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego

z dnia 23 stycznia 2012 r.

XVIII  sesja  Rady  Powiatu  Nowosolskiego  IV  kadencji  została  zwołana  przez 
Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Jarosława  Suskiego  na  podstawie  art.  15  ust.  7  ustawy 
z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2001r. Nr 142, 
poz. 1592 z późn. z m.) oraz § 2 ust. 3  Regulaminu Rady Powiatu Nowosolskiego.
W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności stanowiącej 
załącznik nr 1  do niniejszego protokołu.

O godzinie 9:00 Przewodniczący Rady otworzył sesję, stwierdzając na podstawie listy 
obecności radnych, że w sesji uczestniczy 20 radnych i Rada jest władna do podejmowania 
prawomocnych  uchwał.
Przewodniczący poinformował, iż w dniu 17 stycznia br. do Przewodniczącego Rady wpłynął 
wniosek Zarządu Powiatu Nowosolskiego o zwołanie sesji , który stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. Przewodniczący odczytał powyższy wniosek.

Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad,  zgodnie  z  powyższym 
wnioskiem:

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat  Nowosolski 

kredytu długoterminowego – numer druku 0520/1/2012/R.
4. Zamknięcie obrad.

Ad. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Powiat Nowosolski 
kredytu długoterminowego – numer druku 0520/1/2012/R.

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski –  „Proszę Panią Skarbnik Ewę Matyla o 
przedstawienie  i  omówienie  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  przez  Powiat 
Nowosolski kredytu długoterminowego”.

Skarbnik  Powiatu  Ewa  Matyla  –  „Przedstawiony  Państwu  projekt  uchwały  jest 
konsekwencją podjętej uchwały budżetowej, która w § 8 pkt. 2 określa limity zobowiązań z 
tytułu papierów wartościowych oraz kredytów i pożyczek, zaciąganych na spłatę wcześniej 
zaciąganych  zobowiązań  w  kwocie  4.716,721  zł.  W  związku  z  tym  planowany  kredyt 
długoterminowy wyniesie właśnie tę kwotę czyli 4.716,721 zł.
Zgodnie z art. 12 pkt. 8 lit. c ustawy o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości 
rady powiatu należy podjęcie uchwały dotyczącej zaciągnięcia długoterminowych pożyczek i 
kredytów. Stąd przedstawiany państwu projekt uchwały.
Chciałbym Państwu w tej  chwili  przybliżyć  aktualną  szacunkową wartość,  jakie elementu 
tego kredytu będą opracowywane w specyfikacji tego kredytu. Oprocentowanie wg stawki 
Wibor trzymiesięcznej, marża stała wyrażona w procentach w skali roku obowiązująca przez 
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cały okres, przyjęliśmy 0,5 % do oszacowania tych kosztów, prowizja za udzielenie kredytu 0 
czyli bez prowizji. Okres kredytowania od marca 2012 r. do grudnia 2019 r. Spłata kredytu 
wraz  z  odsetkami  nastąpi  z  dochodów  własnych  powiatu,  które  będą  uwzględniane 
w przyszłych budżetach. Zabezpieczeniem kredytu będzie weksel in blanco wraz z deklaracją 
wekslową. Dziękuję”.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję nad 
omawianym projektem uchwały. Kto z państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do 
zabrania  głosu wobec tego zamykam dyskusję  i  poddaję omawiany projekt  uchwały  pod 
głosowanie”.

Głosowanie:
za: 19,
przeciw: 0,
wstrzymało się: 1.

Uchwała Nr XVIII/104/2012 Rady Powiatu Nowosolskiego – załącznik nr 3a.

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Suski – „Dziękuje bardzo. Stwierdzam, że Rada 
19  głosami  „za”  przy  1  „wstrzymującym”  przyjęła  omawiany  projekt  uchwały.  Dziękuję 
bardzo”. 

Ad. 4. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  Jarosław  Suski  –  „Szanowni  Państwo,  porządek  obrad 
dzisiejszej sesji nie przewiduje zabierania głosu w trakcie trwania sesji i myślę, że w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad musze zamknąć sesję. Wobec tego zamykam XVIII sesję 
Rady Powiatu Nowosolskiego”.

Na tym protokół zakończono.
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Przewodniczący Rady: Sesję zamknąłem, aczkolwiek myślę, że skoro tu już jesteśmy i tak 
sprawnie udało nam się przeprowadzić program dzisiejszych obrad myślę, że udzielę głosu 
Pani Izie ale to już po sesji. W tej chwili bardzo proszę, pani zgłaszała chęć zabrania głosu.

Izabela  Bojko:  Szanowni  państwo.  W  związku  z  wieloma  informacjami  jakie  ostatnio 
okazały  się  w mediach  jak  również  od  zainteresowanych  stron  zwracam się  do  Zarządu 
Powiatu  o  zorganizowanie  spotkania  w  celu  ustalenia  dalszych  losów  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 6 w Nowym Miasteczku. Jeśli miałoby dojść do zmiany podmiotu 
prowadzącego w mojej ocenie takie spotkanie powinno odbyć się w ciągu dwóch tygodni. W 
spotkaniu  tym  powinni  uczestniczyć  wszystkie  zainteresowane  strony  deklarujące  chęć 
utrzymania tej jednostki szkolnej tj: Rada Powiatu, Zarząd Powiatu, Rada Miasta i Gminy 
Nowe  Miasteczko,  Dyrekcja  Szkoły  i  Stowarzyszenia,  które  deklaruje  chęć  zarządzania 
szkołą.
Na spotkaniu tym należy wypracować wstępnie przyszły model funkcjonowania szkoły.

Zwracam  się  do  Zarządu  z  takiego  powodu,  że  jestem  wyjątkowo  wyczulona  na 
kwestie edukacji i  sama uczęszczałam do szkoły o charakterze gminnym i nie chciałabym 
abyśmy w tej kwestii funkcjonowali na zasadzie faktów dokonanych.
Chyba że temat jest sztucznie wywołany no ale jeśli tak by było – to artykuły prasowe byłyby  
zdementowane.

Przy tej okazji zwracam się do Zarządu , że jeśli są inne zamierzenia zmiany w sieci 
szkół powiatowych, to proszę te sprawy stawić w podobnej, otwartej formule.
Ja  swoją  interpelację,  swój  postulat  złoże  do  Przewodniczącego  Rady,  mam  jeszcze 
interpelację w sprawie dróg ale  to pozwolę sobie już nie czytać.

Przewodniczący  Rady:  Dziękuję,  skoro  tak  sobie  rozmawiamy  po  sesji  to  jeszcze  Pan 
Stanisław Uriadko proszę bardzo. 

Stanisław Uriadko:  Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, Szanowni goście. Ja w 
pełni popieram wniosek pani Radnej Bojko. Ja chciałem przypomnieć tylko, że na ostatniej 
sesji przyjęliśmy plan pracy Rady na rok 2012. W czwartym punkcie – plan reorganizacji 
sieci szkół Ponadgimnazjalnych w powiecie nowosolskim. Chciałbym w styczniu usłyszeć, to 
jest plan pracy na styczeń między innymi, tam były 3 inne punkty. Styczeń się kończy, zbiera 
się Komisja Oświaty,  na Komisji  mamy to omawiać,  nie mamy żadnych materiałów. Nie 
wiem w jaki sposób my będziemy ewentualnie, chyba, że Zarząd odstąpił od tego punktu i nie 
będzie reorganizował sieci  szkół na terenie powiatu nowosolskiego. Jak mamy plan pracy to 
należało zwołać w taki sposób sesję, żeby ten plan pracy Rady również został zrealizowany.  
Styczeń  się  kończy,  chyba  że  Pan  Przewodniczący  realizuje  plan  według  kalendarza 
chińskiego,  dziś  usłyszałem  w  radiu,  że  dziś  jest  1  styczeń  2012  r.  w  Chinach.  No  to 
faktycznie  mamy  cały  miesiąc.  Jeżeli  jest  inaczej,  to  ten  plan  pracy  mogę  tylko  tak 
potraktować proszę państwa ( Radny podarł dokument) i oddać go Panu Przewodniczącemu 
do dalszej realizacji. Proszę bardzo. (Radny wręczył Przewodniczącemu podarty dokument).

Przewodniczący Rady: Dziękuję bardzo. Szczęście, że tam godła nie było, bo kiedyś był taki 
pan, który deptał banknoty i był oskarżany o znieważenie godła. Szanowni państwo, myślę, że 
te emocje są niepotrzebne . Ja chciałbym parę rzeczy wyjaśnić. Rada Powiatu ma do końca 
lutego  czas  na  podjęcie  uchwał   dotyczących  reorganizacji  sieci  szkół.  Plan  pracy  Rady 
Powiatu to jest plan roczny, nie miesięczny, prawda? Te zadania, które mamy zrealizować 
mamy zrealizować w roku 2012  prawda? Taka jest formuła tego planu pracy, zawsze taką 
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formę przyjmowaliśmy i nigdy nie było problemu, jeżeli punkt ze stycznia zrealizowaliśmy 
w lutym.  Szanowni  państwo,  zbierze  się  w  czwartek  Komisja,  materiały  dotyczące 
reorganizacji  trafią w pierwszej  kolejności do radnych na komisji,  później  do pozostałych 
radnych.  Stąd  też  w  lutym  Rada,  na  kolejnej  sesji  zwyczajnej  będzie  się  zajmowała 
rozpatrywaniem  i  ewentualnym  przyjmowaniem  uchwał  dotyczących  reorganizacji  sieci 
szkół. Mowa tutaj o uchwałach o zamiarze likwidacji na przykład, coś w tym stylu prawda? 
Rozpoczynamy w styczniu prace nad projektem reorganizacji sieci szkół  a więc myślę, że 
zgodnie  z  planem pracy  Rada  Powiatu  to  nie  tylko  sesje,  to  są  przede  wszystkim radni 
i komisje. I w styczniu jeszcze na komisje trafi projekt reorganizacji sieci szkół. Także myślę, 
że tutaj jakiegoś wielskiego naruszenia czy niezgodności z planem pracy nie ma. Pan Starosta 
jeszcze zgłaszał chęć zabrania głosu, bardzo proszę.

Józef  Suszyński:   W  nawiązaniu  do  wypowiedzi  Radnej  Izabeli  Bojko  chciałbym 
poinformować,  iż  Zarząd  spotykał  się  z  dyrektorem  ZSP  Nr  6,  Burmistrzem  Nowego 
Miasteczka i Stowarzyszeniem Aktywnej Młodzieży „Szóstka” w sprawie zamiaru likwidacji 
szkoły.  Odbyły  się  także  spotkania  z  Kuratorem  Oświaty.  W  dniu  17  stycznia  Zarząd 
uczestniczył  w  spotkaniu  z  Burmistrzem i  radnymi  Gminy  Nowe Miasteczko,  w  którym 
uczestniczyli również przedstawiciele Rady Rodziców ZSP Nr 6. Pojutrze, będą dyrektorzy 
na  posiedzeniu  Zarządu,  przynajmniej  tych  placówek,  co  do  których  mamy  zamiary 
reorganizacji. Mogę już tyle zdradzić, że idziemy w kierunku ustawowym, zgodnym z nową 
ustawą o oświacie, w kierunku tworzenia Centrum Kształcenia Ustawicznego i Zawodowego. 
Prawdopodobnie te centra, mówię prawdopodobnie, bo złe doświadczenia są z CKP – ami ale 
mówi  się  o  tym,  że  one  będą  miały  odrębne  finansowanie.  Także  myślę,  że  w  spokoju 
będziemy  mogli  do  końca  lutego  wszystko  przedyskutować,  ustalić  i  podjąć  właściwe 
decyzje.  Jeszcze  mam  spotkanie  z  nauczycielami  ZSP  Nr  6  w  najbliższym  czasie  także 
wszyscy zainteresowani uczestniczą w tej procedurze. Dziękuję.

Przewodniczący Rady: Dziękuje bardzo. Przypomnę, że jesteśmy po sesji i sobie swobodnie 
dyskutujemy. Proszę pan Jan Fijoł chciałby zabrać głos.

Jan Fijoł: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Czy takie darcie demonstracyjne programu 
przystoi panu radnemu Uriadce? Bardzo się wstydzę togo dlatego, że spotykam się pierwszy 
raz z takim czymś i chciałbym spytać czy w tamtych radach też tak się odbywało? Dziękuję 
bardzo.

Przewodniczący Rady: Proszę bardzo radny Gabryelczyk.

Tadeusz Gabryelczyk: Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Mam takie przeczucie, że Zarząd 
troszkę za późno zabrał się za tą sprawę dlatego  że, pozwolę sobie tutaj zaryzykować taką 
tezę,  że nie podejmie się decyzji  do końca lutego w takim duchu, jak przedstawia ją pan 
Starosta,  w  związku  z  tym  należy  prognozować  wydatki  powiatu  w  oparciu  o  obecnie 
funkcjonującą sieć szkół. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący Rady: Dziękuję bardzo.
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